
Zápis ze školské rady 29. 9. 2022 

 

Program:  

1) Noví učitelé  

2) SCIO anketa a její výstupy 

3) Individuální zpráva SCIO 

4) Projekt Pomáháme školám k úspěchu 

5) Klima školy 

6) Studie interiéru školy 

7) Supervize 

 

Přítomni:  

Členové školské rady: 

za rodiče: Lucie Pěničková, Lenka 

Marková 

za zřizovatele: Markéta Šmídová, Milan 

Javůrek 

za školu: Jana Kantová, Jolana Pokorná 

 

Hosté: 

za vedení školy: Blanka Zemánková, Jana 

Janouchová 

za zřizovatele: Petr Kadavý, Bronislav 

Patočka

 

Rada byla svolána na podnět některých rodičů, jež zastupuje pí. Lucie Pěničková a pí. 

Lenka Marková. Veškeré dotazy tedy byly vzneseny od zástupců rodičů. Při jednání bylo 

přítomno 10 osob.  

 

1) Poděkování vedení za nové učitele. AJ - hodně pozitivních ohlasů, Ze -Tv také.  

Dle paní ředitelky se na zveřejněné inzeráty přihlásili cca 4 zájemci, z nichž ani jeden 

neprojevil zájem o služební byt. Učitel na 1. stupeň se zatím nenašel, inzerát bude 

proto znovu  aktualizován a zveřejněn.  

 

2) SCIO anketa: důvod, proč dosud nemají učitelé přístup k podrobným výstupům ankety, 

paní ředitelka zdůvodnila obavou ohledně reakce učitelů na některé velmi nepříjemné 

odpovědi v anketě. Konečná dohoda byla, že pokud učitelé o výsledky projeví zájem, 

přístup do profilu školy získají. Pro ostatní podrobné výstupy  

a otevřené odpovědi veřejné nebudou. Konkrétní kroky řešení výsledků ankety paní 

ředitelka nezmínila, ale měly by vyplynout z individuální zprávy SCIO, viz níže. Scio 

anketa se bude pravidelně opakovat, vhodné, termíny se ještě prodiskutují.  

 

3) Individuální zpráva SCIO. Vedení školy bylo požádáno o vypracování podrobné 

individuální zprávy z ankety Mapa školy od SCIO. Žádosti bylo vyhověno a škola si 

nechá zprávu vypracovat.  

 

4) Projekt Pomáháme školám k úspěchu (nadace Kellnerových). Dle paní ředitelky nikdo 

z učitelů, kromě paní učitelky Šírové, zájem neprojevil, škola se do projektu letos proto 

nezapojila. Nejbližší další přijímací řízení proběhne v prvním pololetí školního roku 

2023/2024. Vedení školy toto bere na vědomí a bude o projektu uvažovat.  

 

5) Klima školy. Pí. Pěničková zmínila tipy na dobré klima školy, důležitost dobrého klimatu 

ve škole a nutnost jeho řešení, nejlépe ve spolupráci s nějakým odborníkem: 



● Ředitel naživo (reditelnazivo.cz) 

● PhDr. Jitka Gabašová - průvodkyně škol v Eduzměně, vede různé kurzy, např. 

kurz o klimatu ve škole/třídě/sboru 

 

6) Studie interiéru školy. Ing. arch Kotas - jeho návštěva školy ohledně studie interiéru    

proběhne v průběhu října za účasti všech zájemců ze strany učitelů, vedení školy  

    i města. Všichni budou o termínu informováni prostřednictvím paní Pěničkové. Vedení 

města nabídlo pomoc se zařízením “kolárny” a vysvětlilo velmi složitý stav statiky školy, 

důvod zastavení plánované rekonstrukce dvou bytů a popsalo celkovou situaci využití 

obou budov školy.  

 

7) Supervize: zatím proběhlo pouze jedno sezení supervize, proto není možné cokoliv  

    v      tuto chvíli hodnotit. V průběhu prosince se sejde zřizovatel a účastníci supervize, 

aby vše společně prodiskutovali.  

 

Body pro zřizovatele: 

 

1) Pí. Pěničková zmínila odkaz na webové stránky Investice do školství, které  

se obcím vyplatí. Obec se jimi dle slov pana Patočky řídí.  

            https://du2021.cz/7investic/ 

 

2) Pí. Pěničková vznesla dotaz na vznik podpůrné skupiny všech aktérů ve vzdělávání. 

Dle slov pana Patočky by měla skupina zajímající se o školství vzniknout.  

 

3) Pí. Pěničková vznesla dotaz ohledně dotace/grantů pro školu. Velké granty vyřizuje p. 

Bronislav Patočka, v Jilemnici dále programový manažer PRV, IROP: pí. Petra 

Vanclová, (MAS), menší granty si školy vyřizují samy. 

  Pí. Lenka Marková dále zmínila, že dotační programy Libereckého kraje vypisuje 

krajský úřad a v tomto roce je pro oblast školství vypsán např. program Specifická 

primární prevence rizikového chování a Podpora kompenzačních pomůcek pro žáky s 

podpůrnými opatřeními - 2019-12-09 23:29:59.000000 (kraj-lbc.cz) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis provedla dne 30. 9. 2022 Lucie Pěničková 

Schválil: Lenka Marková, Markéta Šmídová 

 

https://www.reditelnazivo.cz/
https://du2021.cz/7investic/
https://dotace.kraj-lbc.cz/getFile/case:show/id:453010/2019-12-09%2023:29:59.000000

